

Bring Your Own Device (BYOD)

Dear parents,

Year 6 and Senior School students are required to have a 2-in-1 laptop with a cover and a stylus. Below are the minimum hardware requirements. Headphones wired or Bluetooth are also highly recommended.

*Please note that iPad or Android tablet as the only main device is not suitable for daily learning, therefore, a proper laptop is essential.

六年级和中学学生需要使用配备保护壳和触控笔的二合一笔记本。以下是最低配置 要求。同时强烈推荐配备有线或蓝牙耳机。

*请注意iPad或安卓平板作为唯一主要设备不适用于日常学习,因此一台合适的笔记本是必要的。

Microsoft Windows Laptops

- Windows 11 (English edition)
- · 8GB RAM or higher
- 256GB storage or higher
- 13" screen or bigger
- Intel i5 processor or better
- · Rear and front cameras are preferred
- Touch Screen with "inking" capabilities



Surface Pro 9

Surface Laptop Studio

We highly recommend the Windows Surface range for the following reasons:

以下是我们强烈推荐Windows Surface系列产品的原因:

- Native Microsoft integration (Microsoft 365)
- 本机集成微软服务(Microsoft 365)
- Front and rear-facing cameras, allowing for mobile filming
- 前后摄像头,可进行移动拍摄
- Touch screen capabilities for digital design and inking
- 用于数字设计和上墨的触摸屏功能
- Quality of usability with Microsoft Teams and OneNote
- 微软Teams 和 OneNote 的高适配性
- Explore the Surface range
- 探索 Surface 系列产品

Windows Surface Devices can be purchased online from below vendor who can be reached at aaron@tanshangtech.com

您可以通过联系我们的供应商来进行在线采购:<u>aaron@tanshangtech.com</u>



Other options 其它选项

We fully appreciate that other makes of device are available and that some students may already have their own device that they use at home.

同时对于一些已经购买的其它品牌的笔记本设备,如果满足配置需求,也可以使用。

Alternatively, you can purchase through a vendor of your choice. Should you have any questions on devices, please get in touch at helpdesk.shanghaipudong@dulwich.org

另外,您也可以通过您自己选择的供应商来进行采购。如果对于设备购买有任何疑问,请通过

如下邮箱联系IT技术支持:helpdesk.shanghaipudong@dulwich.org

Regards DCS Pudong IT Team.